
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 18. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 153

Vil ministeren oplyse, hvorvidt der er flere tilfælde af personer, som i begyndelsen af

2020 søgte om SU, men som grundet lang sagsbehandlingstid i SU-styrelsen stadig ikke

har modtaget SU i august?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Carøe (SF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 1. september 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Caroe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kasper Sand Kjær
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